
ACTA XI ASSEMBLEA PODEM ALGIRÓS – RE-VALIDACIÓ DEL CERCLE

DATA/LLOC 26/03/2015
c/Actriu Encarna Máñez

ASSISTENTS 30-35

PRÒXIMA ASSEMBLEA 07/05/15
(o extraordinària abans d'aqueixa data)

ORDRE DEL DIA 1. 1.Lectura de l'acta i, si escau, 
aprovació

2. TTIP
3. Presentació de Candidatures a les 

Primàries Autonòmiques
4. València en Comú
5. Validació Oficial del Cercle Podem 

Algirós
6. Coordinadora de Cercles de la Ciutat

de València
7. Informe de les Comissions i Torn 

obert de paraula

1. Lectura de l'acta i, si escau, aprovació

El Cercle proposa als assistents que, en lloc de llegir l'acta anterior en cada assemblea, i
lloc que està sempre publicada i disponible en les xarxes socials, en cada ocasió els 
participants la lligen a casa abans d'assistir a l'assemblea i així procedir directament a 
l'aprovació o no de la mateixa. Tots estan d'acord. Procedim a votar l'acta de l'assemblea 
anterior, que queda aprovada per 19 vots a favor, 2 abstencions i cap vot en contra.

2. TTIP

Jorge ens resumeix breument en què consisteix el TTIP, recolzant-se en el carte-periòdic 
de l'Assemblea 15-M Algirós. Anima a participar en la manifestació del dia 18. També 
s'anima a signar contra la signatura del tractat.

3. Presentació de Candidatures a les Primàries Autonòmiques

A) Entre Tots Podem. Emilio Berenguer i Miquel Garcia ens parlen de les propostes 
d'aquesta llista, entre les quals esmenten rescatar a les persones, evitar la 
professionalització de la política, fer transparent l'administració, fer auditoria del deute i 
construir un govern amb el suport popular i l'apoderament del poble.
A la pregunta sobre el referèndum, Emilio contesta que intentaran fer una Llei de 
Consultes autonòmica.

B) Clar que Podem. Sandra Mínguez i David Torres ens expliquen el procés de primàries. 
Destaquen que han format un equip de representació de tot el territori, totes les 



generacions i àmbits, i també que l'elaboració del programa es farà de forma participativa,
citant Educació, Sanitat, Serveis Socials, Teixit Empresarial i Agricultura com a pilars 
essencials.

C) No adscrits a cap llista. Vicente Germán parla del seu desacord a la creació de llistes i 
anima a la votació triant a persones i no a llistes completes, ja que aquestes són obertes.

D) Preguntes. En el torn obert de preguntes als assistents s'interessen de nou sobre el 
procés de votació, així com la necessitat de mantindre contactes amb altres formacions 
d'esquerres.

4. València en Comú

Jesualdo ens parla del procés de primàries de València en Comú (VeC), així com del seu 
funcionament en comissions i plenaris. En el procés d'eleccions primàries destaca que cal
inscriure's per a participar, així com que no hi ha llestes, sinó candidats individuals, i que 
l'ordre de votació és important (el primer vot explica 1, el segon 1/2, el següent 1/3...).
Pregunten per la paritat en la llista, ja que hi ha molt poques dones candidates, i diu que hi
ha diverses opcions per a resoldre-ho, com ampliar el termini de presentació de 
candidatures o completar la llista d'una altra forma. La decisió la prendrà el Comitè 
Electoral.

5. Validació Oficial del Cercle Podem Algirós

En aquesta assemblea, el Cercle Podem Algirós reafirma la seua constitució, duta a terme
en l'Assemblea Constituent del 25 de setembre de 2014, en la qual van quedar definides 
les comissions de treball del grup.
Es trien com a portaveus i responsables a les següents persones, tenint en compte que 
són sol tràmits administratius per a completar el procés de validació del cercle, ja que 
aqueixes funcions són repartides entre més persones.
Portaveu: Ricardo López Sánchez
Responsable de Xarxes Socials: Gabriel Gómez
Responsable de Finances: Mireille Garay

S'adjunta llista d'inscrits en Podem que certifiquen aquesta re-validació del cercle.

6. Coordinadora de Cercles de la Ciutat de València

S'exposa que estem al marge de la Coordinadora de Cercles de València, com es va votar
per unanimitat en l'última assemblea extraordinària, i que se'ns planteja la necessitat de 
decidir la participació o no en ella.
Alguns assistents defensen la importància d'incloure'ns per al nostre funcionament i per a
no estar al marge del que ocorre en la resta de la ciutat.
Uns altres opinen que els motius pels quals es va decidir mantenir-se al marge no han 
canviat.
Hi ha qui opina que estar dins de la Coordinadora és una bona opció per a pressionar i 
intentar canviar-la des de dins. Un altre assistent adverteix del risc de duplicitat de
funcions si existeixen dos òrgans (CCM i Coordinadora), encara que li contesten que són 



dos òrgans diferents, el primer és representatiu i el segon sol de coordinació.
Una altra assistent recorda que el CCM ha de revisar el document de la Coordinadora, 
que encara no ho ha fet.
Resolem fer una votació, en la qual s'aprova formar part de la Coordinadora de Cercles de
la Ciutat de València per 15 vots a favor, 5 en contra i 2 abstencions.
Es trien per consens els següents portaveus:

Portaveus: Elena Vallori Dolz 54315374G
Ricardo López Sánchez 75233273C

Suplents: Consuleo Frígols Lletí 20769947G
Víctor Uriarte Gabino19880173P

7. Informe de les Comissions i Torn obert de paraula

La comissió d'anàlisi ens posa al dia de la seua activitat amb els seus tallers i debats, que 
cada vegada tenen major acceptació i èxit, i ens convoca al seu següent taller el dia 7 
d'abril.
La comissió Banc PRIT ens parla de la seua activitat en tallers sobretot dirigit
als més xicotets.
Una assistent proposa fer tertúlies polítiques més disteses.


